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Zápis z 5. zasedání zastupitelstva obce Lomec 

 

konaného 27. 9. 2023 v 20:00 hodin v budově OÚ Lomec 

 
Starosta obce zahájil zasedání zastupitelstva obce Lomec a určil ověřovatele zápisu a zapisovatele. 
 

• ověřovatelé zápisu: Ladislav Hrdina, Martin Novotný 

• zapisovatel: Růžena Jelínková 
 

Přítomno 7 členů zastupitelstva obce 

 

 

Program zasedání: 

 

1. Zahájení 

2. Finanční hospodaření obce 

3. Různé   

4. Diskuse 

5. Závěr 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schválilo předložený program zasedání. 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

Usnesení bylo schváleno. 

 
Bod č. 2 – Finanční hospodaření obce 

Starosta obce sdělil stav finančních prostředků v KB, ČNB a v podílových fondech. 

 

Bod č. 3 – Různé  

Starosta obce seznámil zastupitele a občany s programem sběru nebezpečného odpadu, který proběhne 

21. 10. 2023. 

Dále byli zastupitelé a občané informováni o stavu projektování vodovodu a kanalizace. 

 

Zastupitelstvo projednalo rozšíření Pošumavské odpadové, s.r.o., a navrhlo následující usnesení: 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lomec 

a) souhlasí se zvýšením základního kapitálu společnosti Pošumavská odpadová, s.r.o. o částku 4.920,- Kč 

na novou celkovou výši 2.350.070,-Kč, 

b) souhlasí s tím, že se obec Lomec vzdává svého přednostního práva k účasti na zvýšení základního kapitálu,  

c) souhlasí s tím, že závazek k novému vkladu převezme obec Čímice, ve výši odpovídající počtu obyvatel dané 

obce násobeného 30,- Kč, 

d) schvaluje nové znění společenské smlouvy, dle přiloženého návrhu, 

e) pověřuje starostu obce k zastupování na valné hromadě a aby hlasoval v souladu s tímto usnesením 

zastupitelstva. 

 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

Usnesení bylo schváleno. 
 

 

Bod č. 4 -  Diskuse    

P. Hrdina navrhl, že by měla proběhnout revize dětského hřiště. Jedná se o plot, skluzavku a nátěr altánu. 

V součinnosti se starostou provedou kontrolu a zajistí případnou opravu.  

 

Dále byly diskutovány nefunkčnosti veřejného osvětlení v obou obcích. Starosta kontaktuje elektrikáře a bude 

provedena oprava. 

 

Bylo rovněž připomenuto, že je potřeba opravit výmol v místní komunikaci u rybníka v Lomci. 

 

Dále se p. Jelínek přihlásil ohledně rybníka v Novákovicích. Stále přetrvává problém s nedostatkem vody. 

Nejspíše je podemleté regulační zařízení na vstupu rybníka, proto i přesto že je nastavené dle manipulačního 
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řádu, stále se do rybníka nedostává dostatek vody. Starosta navrhl že se svolá jednání za přítomnosti pana Ing. 

Tägla, který zhotovoval manipulační řád rybníka. 

 

Bod č. 5 - Závěr 

Starosta obce ukončil zasedání zastupitelstva obce. 
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Usnesení z 5. zasedání zastupitelstva obce Lomec 
 

konaného 27. 9. 2023 ve 20:00 hodin v budově OÚ Lomec 

 
13/23 - zastupitelstvo obce schválilo předložený program zasedání.  

(pro 7, proti 0, zdrželi se 0) 

 

14/23 - zastupitelstvo obce Lomec : 

a) souhlasí se zvýšením základního kapitálu společnosti Pošumavská odpadová, s.r.o. o částku 4.920,- Kč 

na novou celkovou výši 2.350.070,-Kč, 

b) souhlasí s tím, že se obec Lomec vzdává svého přednostního práva k účasti na zvýšení základního 

kapitálu,  

c) souhlasí s tím, že závazek k novému vkladu převezme obec Čímice, ve výši odpovídající počtu 

obyvatel dané obce násobeného 30,- Kč, 

d) schvaluje nové znění společenské smlouvy, dle přiloženého návrhu, 

e) pověřuje starostu obce k zastupování na valné hromadě a aby hlasoval v souladu s tímto usnesením 

zastupitelstva. 

(pro 7, proti 0, zdrželi se 0) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

…………………………………….. 

starosta obce 

František Skála 
 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 

 

…………………………………….. 

Ladislav Hrdina 

 

 

 

 

 

…………………………………….. 

Martin Novotný 

. 

 

 

 


